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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Καμπανάκι» για αύξηση νοσηλειών των παιδιών
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

258.56 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΑΠΟ ΤΟΝ ΚΟΡΩΝΟΙΟ - ΝΟΣΗΛΕΥΟΝΤΑΙ 70 ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΑ

«Καμπανάκι» για αύξηση 
νοσηλειών των παιδιών
ΑΘΗΝΑ, 7.

Σ
τη ΜΕΘ νοσηλεύεται ένα βρέφος 5 ημερών με 
κορωνοϊό, ενώ ένα κοριτσάκι 3 ετών θετικό στον 
ιό έφυγε από τη ζωή πριν λίγα 24ωρα.

Φως στα αίτια θανάτου του 3χρονου κοριτσιού που έσβη
σε χθες στο Παίδων Αγλαΐα Κυριάκού, ενώ νοσούσε με 
κορωνοϊό αναμένεται να ρίξει η ιατροδικαστική έκθεση. 
Το κοριτσάκι υπέστη ανακοπή και παρά τις προσπάθει
ες των γιατρών κατέληξε. Σύμφωνα με πληροφορίες, οι 
γιατροί εξετάζουν όλα τα ενδεχόμενα, με πιο πιθανό την 
εγκεφαλίτιδα, όμως η ιατροδικαστική θα δείξει αν υπάρχει 
συσχέτιση της ανακοπής με τον κορωνοϊό. Περισσότερα 
από 70 παιδιά νοσηλεύονται με κορωνοϊό στα νοσοκομεία 
της χώρας. 61 στην Αττική, 5 στην Πάτρα, 8 στο Ιπποκρά-

τειο της Θεσσαλονίκης και 4 στα Χανιά, σύμφωνα με τον 
ΠΟΕΔΗΝ.
Στη μονάδα εντατικής θεραπείας στα Χανιά νοσηλεύεται 
προληπτικά και ένα νεογνό, μόλις 5 ημερών, που γεν
νήθηκε από θετική μητέρα. Στο ίδιο νοσοκομείο νοση
λεύονται άλλα τρία παιδιά. Αναμεσά τους και ένα βρέφος 
10 ημερών θα μεταφερθεί στο Ηράκλειο, για καλύτερη 
παρακολούθηση. «Αν ένα παιδί έχει πυρετό θα πρέπει 
να επικοινωνεί με τον παιδίατρο του προκειμένου, ξέρο
ντας το ιστορικό ο παιδίατρος, να καθορίσει αν πρέπει να 
γίνουν κάποιες εξετάσεις ή τι άλλα μέτρα πρέπει να πάρει 
το κάθε παιδί», δήλωσε ο παιδίατρος Σπύρος Μαζάνης. 
Η συντριπτική πλειοψηφία των παιδιών νοσηλεύεται με 
ήπια συμπτωματολογία κυρίως με υψηλό πυρετό, που 
διαρκεί μόλις λίγες ημέρες.
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1  Συναγερμός στο νοσοκομείο του Πύργου
Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

156.75 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΕΓΑΛΗ ΔΙΑΣΠΟΡΑ ΚΟΡΩΝΟΪΟΥ ΣΕ ΤΡΕΙΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ

Συναγερμός στο νοσοκομείο του Πύργου
Σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης 

βρίσκεται το νοσοκομείο του Πύρ
γου, αφού εκτός από τους ασθενείς, 
έχουν εντοπιστεί κρούσματα κορω- 
νοίού σε υγειονομικό και διοικητικό 
προσωπικό.

Μάλιστα, σύμφωνα με πληροφο
ρίες, ο εντοπισμός κρουσμάτων ανά
μεσα σε γιατρούς επιβαρύνει ακόμη 
περισσότερο την ήδη δύσκολη κατά
σταση που επικρατεί στη Νοσηλευτι
κή Μονάδα Πύργου, με τις ελλείψεις 
γιατρών σε κρίσιμες θέσεις.

Πιο συγκεκριμένα, στα τέλη της 
περασμένης εβδομάδας εντοπίστη
καν κρούσματα κορωνοϊού σε νοση
λευτές και ασθενείς τριών κλινικών, 
ενώ θετικοί βρέθηκαν και εργαζόμε
νοι που ανήκουν στο διοικητικό προ
σωπικό.

Χαρακτηριστικό παράδειγμα δια- 
σποράς είναι η Ψυχιατρική Κλινική, 
όπου εντοπίστηκαν κρούσματα σε 
όλους τους ασθενείς και το νοσηλευ
τικό προσωπικό.

Οι ασθενείς της Ψυχιατρικής Κλι
νικής παραμένουν σε καραντίνα στον 
χώρο που νοσηλεύονται, καθώς λόγω 
της νόσησής τους από τον ιό, σταμά
τησαν την προβλεπόμενη φαρμακευ
τική τους αγωγή.

Ωστόσο οι ασθενείς, δεν μπορούν 
να μεταφερθούν αλλού, μιας και η μο
ναδική κλινική covid είναι γεμάτη και 
οι υπόλοιποι θετικοί ασθενείς νοση
λεύονται στην κλινική που φιλοξενού
νται τα ύποπτα κρούσματα, περιμέ- 
νοντας κάποιον ασθενή να λάβει εξι
τήριο.

Μάλιστα, αρμόδιες πηγές τόνισαν

ότι είναι επιτακτική ανάγκη της επα
ναλειτουργίας της δεύτερης κλινι
κής covid της Ν.Μ. Πύργου, η οποία 
ανέστειλε τη λειτουργία της λόγω 
της προσωρινής, όπως αποδείχθηκε, 
ύφεσης της πανδημίας, και το νοση
λευτικό προσωπικό της μετακινήθηκε 
στη Νοσηλευτική Μονάδα της Αμα- 
λιάδας.

Παράλληλα, δύο κρούσματα κο- 
ρωνοϊού εντοπίστηκαν σε ασθενείς 
που νοσηλεύονταν στην Ορθοπεδική 
Κλινική και ένα κρούσμα στη Χειρουρ
γική Κλινική, κάτι που είχε ως αποτέ
λεσμα την προσωρινή αναστολή της.

Κρούσματα εντοπίστηκαν ακόμη 
και ανάμεσα στα μέλη του διοικητι
κού προσωπικού της νοσηλευτικής 
μονάδας.
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1  Πλήρης κάλυψη στην απόλυση εργαζόμενου με
αναπηρία από το ΨΝΑ

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

422.85 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

Πλήρης κάλυψη στην απόλυση 
εργαζόμενου με αναπηρία 
από το ΨΝΑ
Διαμαρτυρία από τον Σύλλογο Εργαζομένων του νοσοκομείου και τη ΣΕΑΑΝ

Π
αράσταση διαμαρτυρίας 
στο υπουργείο Υγείας, ε
νάντια στην «απαράδεκτη 
και επικίνδυνη απόφαση 
του Νοσοκομείου Δαφνί» να α
πολύσει επικουρικό εργαζόμε

νο με αναπηρία, πραγματοποί
ησαν ο Ενιαίος Σύλλογος Ερ
γαζομένων ΨΝΑ «Δαφνί» και η 
Συντονιστική Επιτροπή Αγώνα 
Αναπήρων (ΣΕΑΑΝ).

Υπενθυμίζεται ότι την Τετάρ
τη 27 Ιούλη τα 6 από τα 7 μέλη 
του ΔΣ του Νοσοκομείου απο
φάσισαν την καταγγελία σύμβα
σης εργασίας - απόλυση επικου
ρικού εργαζόμενου, «που ανή
κε στη Νοσηλευτική Διεύθυν
ση και μάλιστα είναι εργαζόμε
νος με αναπηρία», με την αιτιο
λογία τη «σχετική γνωστοποίηση αποτελέσμα
τος πιστοποίησης αναπηρίας ΚΕΠΑ, την οποία 
ο υπάλληλος όχι μόνο δεν απέκρυψε, αλλά α
ντίθετα ο ίδιος κατέθεσε με την υπ’ αρ. πρωτ. 
53/204140/18-03-2022 αίτησή του για κατάτα
ξη στις λίστες επικουρικού λοιπού προσωπικού 
στη 2η ΥΠΕ και συνεπακόλουθα και στο ΨΝΑ 
ΔΑΦΝΙ ως δικαιολογητικό για τον διορισμό του, 
στο οποίο αναφέρεται μεταξύ άλλων ότι ο Η. Η. 
παρουσιάζει ανικανότητα για κάθε βιοποριστικό 
επάγγελμα από 1/8/2021 έως 31/7/2024», σημει
ώνει ο Σύλλογος σε επιστολή του προς την η
γεσία του υπουργείου Υγείας.

Κατά τη διάρκεια της συνάντησης που είχαν 
αντιπροσωπεία των φορέων και η γενική γραμ
ματέας της ΕΙΝΑΠ Μαίρη Αγρογιάννη με την 
αναπληρώτρια υπουργό Υγείας Μίνα Γκάγκα, 
η απόλυση επιχειρήθηκε να δικαιολογηθεί α
πό την πλευρά της κυβέρνησης με αντιεπιστη
μονικά επιχειρήματα, που έρχονται και πάλι να 
στοχοποιήσουν τους υγειονομικούς προκειμέ- 
νου να περάσει ως φυσικό επακόλουθο η «αξι
ολόγηση» προσωπικού.

Η αναπληρώτρια υπουργός επιχείρησε να με

τακυλήσει στον εργαζόμενο με αναπηρία (!) και 
συνολικά στο προσωπικό τις ευθύνες για τα δε
κάδες ράντζα, τις εκατοντάδες κενές οργανι
κές θέσεις και τη χαμηλή κρατική χρηματοδό
τηση, λέγοντας ότι ο συγκεκριμένος «δεν μπο
ρεί να αποδώσει όπως οι άλλοι» και αυτό «θα 
είχε ως αποτέλεσμα να λιμνάζουν τα περιστα
τικά και να περιμένουν 8 και 10 ώρες».

Να σημειωθεί ότι ο Η. Η. προσλήφθηκε ως 
επικουρικός φέτος τον Απρίλη, δούλευε επί 2 
χρόνια στον ΕΟΔΥ και παραιτήθηκε για να ανα- 
λάβει υπηρεσία στο Ψυχιατρικό Νοσοκομείο. Με
τά την πρόσληψή του τοποθετήθηκε σε οικο
τροφείο του ΨΝΑ «Δαφνί», όπου και εργάστη
κε για 3 περίπου μήνες, χωρίς να υπάρχει καμία 
παρατήρηση για ανεπαρκή εκτέλεση των κα
θηκόντων του από τη Νοσηλευτική Υπηρεσία.

Με βάση την ισχύουσα νομοθεσία (Ν. 
3850/2010) για την αρχική τοποθέτηση εργα
ζόμενου σε θέση εργασίας, προβλέπεται να υ- 
πάρχει,γραπτή υπόδειξη του γιατρού Εργασίας. 
Με ευθύνη όμως όλων των κυβερνήσεων και δι
οικήσεων, στο ΨΝΑ «Δαφνί» δεν έχει προσλη- 
φθεί κανένας γιατρός Εργασίας, ενώ με ευθύ

νη της διοίκησης του ΨΝΑ ο 
εργαζόμενος εργάστηκε χω
ρίς να έχει πληρωθεί και α
σφαλιστεί για το παραπάνω 
διάστημα. Ακολούθησε η α
πόλυση από το Νοσοκομείο, 
που θα έπρεπε να συμβάλ
λει στην προαγωγή του δι
καιώματος των ψυχικά πα- 
σχόντων για εργασία!

Αν και η απόφαση του Διοι
κητικού Συμβουλίου του ΨΝΑ 
«Δαφνί» για την απόλυση πα
ραβιάζει ακόμα και το άρθρο 
23 του Ν. 4488 για την απα
σχόληση των ψυχικά πασχό- 
ντων, αποδείχθηκε ότι η διοί
κηση έχει τη στήριξη της πο
λιτικής ηγεσίας του υπουρ
γείου Υγείας. Η αναπληρώ- 

τρια υπουργός τελικά ισχυρίστηκε ότι δεν εί
ναι γνώστης, ούτε αρμόδια για το θέμα, και δε
σμεύτηκε για επόμενη συνάντηση με την αρμό
δια υφυπουργό για την Ψυχική Υγεία, Ζ. Ράπτη.

Ακόμα και όταν τα μέλη της αντιπροσωπείας 
των φορέων κατέρριψαν τεκμηριωμένα τα «επι- 
χειρήματά» της, η αναπληρώτρια υπουργός αρ- 
νήθηκε ουσιαστικά το αίτημα για ανάκληση της 
απόφασης του ΔΣ του ΨΝΑ (όπου η μοναδική 
ψήφος κατά της απόλυσης ήταν του προέδρου 
του Σωματείου Εργαζομένων, Στ. Καλαρίτη) και 
παρέπεμψε σε νέα συνάντηση.

Η αντιπροσωπεία των φορέων ενημέρωσε 
τους συγκεντρωμένους έξω από το υπουργείο 
Υγείας και υπογράμμισε ότι η απόλυση είναι πα
ράνομη και απάνθρωπη, εγείροντας ερωτήμα
τα για τις πραγματικές προθέσεις της κυβέρ
νησης, καθώς ανοίγει τη διαδικασία απολύσε
ων με πρόσχημα την «αδυναμία εκτέλεσης κα
θηκόντων» από τους εργαζόμενους λόγω προ
βλημάτων υγείας ή αναπηρίας.

Την ανάκληση της απαράδεκτης απόφασης 
απαιτεί και το Σωματείο Εργαζομένων Νοσο
κομείου «θριάσιο».
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1  3.720 μόνιμοι στην Υγεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

161.25 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
EDITORIAL

TOY
ΓΙΑΝΝΗ ΕΥΑΠΈΛΙΔΗ
jevagelidis@e-typos.com

3.720 μόνιμοι 
στην Υγεία
Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ προχωρά 
αμεσα στην ενίσχυση του 
Εθνικού Συστήματος Υγείας 
με μόνιμο νοσηλευτικό και 
υγειονομικό προσωπικό, μέσω 
ΑΣΕΠ, όπως έχει ανακοινώσει 
ο υπουργός Υγείας, Θ. Πλεύ- 
ρης, κατ’ εντολή του πρωθυ
πουργού, Κυρ. Μητσοτάκη, ο 
οποίος επισκέφθπκε μάλιστα 
την περασμένη εβδομάδα το 
Γενικό Νοσοκομείο Κεφαλ- 
λονιάς και επανέλαβε τη δέ
σμευσή του για τπ στελέχωση 
ίων ΜΕΘ και των λοιπών μο
νάδων των νοσοκομείων στη 
μάχη κατά της Covid-19, αλλά 
και των άλλων ασθενειών.

Η προκήρυξη του νέου δια
γωνισμού βρίσκεται ήδη προς 
επεξεργασία στα γραφεία της 
Ανεξάρτητης Αρχής. Οπως 
αποκάλυψε η «Αγορά Εργασί
ας» από την περασμένη εβδο
μάδα, έγγραφο του ΑΣΕΠ 
αναφέρει ότι η νέα προκήρυ
ξη για τα νοσοκομεία θα στα
λεί στο Εθνικό Τυπογραφείο 
εντός του Αυγούστου και θα 
περιλαμβάνει 3.720 μόνιμες 
θέσεις κατηγοριών ΠΕ, ΤΕ, 
ΔΕ και ΥΕ. Εχουν αφαιρεθεί 
οι υπόλοιπες 280 θέσεις από 
το σύνολο των 4.000 που 
έχουν εγκριθεί, καθώς αυ
τές θα διατεθούν στις ειδικές 
κατηγορίες υποψηφίων του ν 
2643/7998.

Θα πρέπει να σημειωθεί ότι 
στην προκήρυξη για την Υγεία 
υπάρχει πρόβλεψη για αυξη
μένη μοριοδότηση σε όσους 
εργάστηκαν στην περίοδο της 
πανδημίας ως συμβασιούχοι 
η επικουρικοί. Σύμφωνα με 
πληροφορίες, η προθεσμία 
υποβολής των αιτήσεων 
αναμένεται να ξεκινήσει στις 
αρχές Σεπτεμβρίου και ήδη 
το ενδιαφέρον των υποψη
φίων είναι τεράστιο. Υπενθυ
μίζεται ότι οι συμβάσεις του 
επικουρικού προσωπικού που 
εργάζεται αυτή τη στιγμή στα 
νοσοκομεία λήγουν στο τέλος 
του έτους.
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1  ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ ΠΛΕΥΡΗ ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΤΩΝ
ΝΕΚΡΩΝ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1857.27
cm²

Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΑ

ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ

Επιχειρήματα 
αρνητών του 
καρονοϊού υιοθετεί 
τώρα ο υπουργός 

Σε τραγική 
κατάσταση 
τα νοσοκομεία 
με το βλέμμα 
στην ιδιωτικοποίηση
ΣΕ Λ. 16-17
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1  ΑΛΧΗΜΕΙΕΣ ΠΛΕΥΡΗ ΜΕ ΤΟΥΣ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΤΩΝ ΝΕΚΡΩΝ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,16-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-08-2022
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Νέο πρωτόκολλο... Πλεύρη για την
Αλλαγή πλεύσης μειά ία δραματικά στοιχεία 
της προηγούμενης εβδομάδας, που έδειξαν ότι 
χάνουμε 51 ανθρώπους ημερησίως, πολύ 
περισσότερους από την καταμέτρηση 18-24 
Ιουλίου, γεγονός που χάλαγε την 
επικοινωνιακή τακτική της κυβέρνησης

►Tns ΝΤΙΝΑΣ ΑΑΙΚΑΛΟΠΟΥΛΟΥ

Ελλάδα εγκαταλεί
πει το μοντέλο του 
Παγκόσμιου Οργα
νισμού Υγείας και 
υιοθετεί... πρωτό
κολλο Πλεύρη στην 

g I καταγραφή των
θανάτων από κο- 

ρονοϊό με ό,τι συνεπάγεται αυτό 
για τη διαχείριση της πανδημίας. 
Χωρίς επιστημονική τεκμηρίωση 
και από τηλεοπτικού άμβωνος ο 
υπουργός Υγείας ανακοίνωσε την 
αλλαγή μετά την έκρηξη θανάτων 
την προηγούμενη εβδομάδα, 
αφού είχε αποτύχει να κατευνά
σει επικοινωνιακά την πανδημία 
με την απόφαση του υπουργείου 
να ανακοινώνει τα στοιχεία μόλις 
μία φορά την εβδομάδα.

Από την τρέχουσα ή την επό
μενη εβδομάδα, όπως ανακοίνω
σε (Open) ο κ. Πλεύρης, στις επι- 
δημιολογικές εκθέσεις του ΕΟΔΥ

στους θανάτους που θα δηλώνο
νται θα αναφέρεται πόσοι από 
αυτούς οφείλονται στον κορονοϊό 
και πόσοι σε άλλη άλλη αιτία ενώ 
οι νεκροί είχαν κορονοϊό. «Δεν 
είχαμε αύξηση θανάτων, απλά 
το ποσοστό των θανάτων από 
τον Μάιο και μετά συνδυάζεται 
με περιστατικά με οποιαδήποτε 
αιτία που είχαν και COVID, συ- 
μπέρανε ο υπουργός ερμηνεύο
ντας τα δραματικά στοιχεία της 
προηγούμενης εβδομάδας, που 
έδειξαν ότι χάνουμε 51 ανθρώ
πους ημερησίως, πολύ περισσό
τερους από την καταμέτρηση 18- 
24 Ιουλίου.

«Ο φετινός Ιούλιος έκλεισε με 
τον απαράδεκτο αριθμό των 1.100 
θανάτων από κορονοϊό, ενώ πριν 
από έναν χρόνο τον ίδιο μήνα 
ήταν 350 οι θάνατοι» επισήμανε 
ο διευθυντής ΜΕΘ στο νοσοκο
μείο «Παπανικολάου», Νίκος Κα- 
πραβέλος, προειδοποιώντας ότι 
ο τρόπος που ανακοινώνονται τα
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επιδημιολογικά δεδομένα συμ
βάλλει στον εφησυχασμό και την 
υποτίμηση των μέτρων προφύ
λαξης. «Δεν έχουμε ξεμπερδέψει 
και μεγαλύτερη απειλή από τις 
μεταλλάξεις είναι η υποτίμηση 
στον κίνδυνο» τόνισε στην ΕΡΤ. 
«Εάν συνεχίσουμε έτσι και ξεκι
νήσουν τα σχολεία, εάν αγριέψει 
ο καιρός και δεν ληφθούν μέτρα 
προφύλαξης για απομονώσεις και 
ανιχνεύσεις, θα έχουμε 7ο κύμα 
που θα μας καταστρέψει όσο τα

προηγούμενα» δήλωσε χαρακτη
ριστικά. Οπως είπε ο κ. Πλεύρης, 
η κυβέρνηση θα λειτουργήσει με 
συστάσεις και όχι υποχρεωτικό- 
τητα, ενώ για τον σχεδίασμά 
του υπ. Υγείας είπε πως 
«θα μεταφέρουμε πα
ραγγελίες μετά τον Σε
πτέμβριο γιατί τότε 
αναμένονται τα 
επικαιροποιη- 
μένα εμβό
λια».

Σε τραγική κατάσταση τα νοσοκομεία στον Πειραιά
►Tns ΧΡΙΣΤΙΝΑΣ 
ΠΑΠΑΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΥ

ΤΟ ΜΕΓΑΛΟ ΘΕΜΑ της υποστε- 
λέχωσης των νοσοκομείων του 
Πειραιά, με αποτέλεσμα την κατάρ
ρευση του συστήματος υγείας, την 
αδυναμία εξυπηρέτησης ασφαλι
σμένων και ανασφάλιστων πολιτών 
και την εξουθενωτική επιβάρυνση 
του ήδη καταπονημένου ιατρικού 
προσωπικού, έφερε στη Βουλή με 
αναφορά του προς τον υπουργό 
Υγείας ο βουλευτής Β' Πειραιά και 
αν. τομεάρχης Οικονομικών του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-Π.Σ. Τρύφων Αλεξιάδης.

Στην αναφορά του επισυνάπτει 
τις επιστολές του διευθυντή Νεό
τερων Απεικονιστικών Μεθόδων 
του Νοσοκομείου Νίκαιας-Πειραιά 
«Αγιος Παντελεήμων», όπου ανα

κοινώνει τη διακοπή της λειτουργίας 
των πρωινών εξωτερικών εξετάσε
ων αλλά και των απογευματινών 
ιατρείων του Μαγνητικού Τομο
γράφου από 1 Σεπτεμβρίου 2022, 
και του Συλλόγου των Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου «Μεταξά» που πε
ριγράφουν την τραγική κατάσταση 
στην οποία έχουν περιέλθει τμήματα 
του νοσοκομείου λόγω της υποστε- 
λέχωσης.

Ο διευθυντής Νεότερων Απεικο- 
νιστικών Μεθόδων του Νοσοκομεί
ου Νίκαιας καταγγέλλει την υποστε- 
λέχωση του τμήματος τον τελευταίο 
ενάμιση χρόνο, ενός τμήματος, 
όπως σημειώνει, που υπήρξε έως 
τώρα ιδιαίτερα παραγωγικό, καθώς 
διενεργούσε περίπου 30.000 αξο
νικές τομογραφίες και 4.000-4.500 
μαγνητικές τομογραφίες ανά έτος.

Η υποστελέχωση 
σε προσωπικό οδηγεί 

σε υπολειτουργία ή διακοπή 
παραγωγικά τμήματα, οι 
ασφαλισμένοι δεν μπορούν να 
εξυπηρετηθούν και το ιατρικό 
και νοσηλευτικό προσωπικό 
παραμένει καταπονημένο και 
αβοήθητο · Το θέμα στη Βουλή 
από τον βουλευτή Β' Πειραιά 
και αν. τομεάρχη Οικονομικών 
του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Τρύφωνα 
Αλεξιάδη

Από το τμήμα έχουν αποχωρήσει 
ήδη τέσσερις διευθυντές γιατροί 
που υπηρετούσαν -και με την επι
κείμενη αποχώρηση του ιδίου πέντε- 
ενώ έχει γίνει μόνο μία πρόσληψη

μιας επιμελήτριας Β'. Παρά τις πολ
λαπλές υποσχέσεις που του έχουν 
δοθεί για στελέχωση του τμήματος, 
ο διευθυντής αναφέρει πως αυτές 
δεν υλοποιήθηκαν ποτέ. Σημειώνε
ται ότι είχε ηροηγηθεί π διακοπή της 
λειτουργίας των αντίστοιχων ιατρεί
ων του Αξονικού Τομογράφου, συ
νέπεια τραγικής έλλειψης ιατρικού 
προσωπικού.

Ο Σύλλογος Εργαζομένων του 
Νοσοκομείου «Μεταξά» περιγράφει 
τα οξυμένα προβλήματα που αντι
μετωπίζουν όλα τα τμήματα λόγω 
της υποστελέχωσης, με αποτέλεσμα 
τη συνεχή μετακίνηση ιατρών όλων 
των ειδικοτήτων από το ένα τμήμα 
στο άλλο για να κλείσουν «τρύπες». 
Ιδιαίτερη η αναφορά του στα δυσε
πίλυτα προβλήματα που έχουν προ- 
κύψει στον εργαστηριακό τομέα, με

το Τμήμα Αιμοδοσίας να αδυνατεί 
να καταρτίσει προγράμματα εργα
σίας του προσωπικού, το οποίο δεν 
μπορεί να λάβει ούτε τις κανονικές 
καλοκαιρινές του άδειες, να αναγκά
ζεται να περιορίσει τις αιμοληψίες 
και τις εξετάσεις ιολογικού ελέγχου 
κ.ά. Περιγράφει μάλιστα με μελανά 
χρώματα την εφιαλτική κατάσταση 
που επικρατεί στο φαρμακείο του 
νοσοκομείου, καθώς έχει απομείνει 
ένας μόνιμος φαρμακοποιός στο 
νοσοκομείο -και μία επικουρική συ
νάδελφός του που έχει αποσπαστεί 
από το «Τζάνειο» στο οποίο ανα
μένεται να επιστρέφει σήμερα- με 
αποτέλεσμα να μην υπάρχει ούτε 
σε καθημερινή βάση φαρμακοποιός 
που να εφημερεύει για να καλύψει 
τις ανάγκες των κλινικών, αλλά ούτε 
όλα τα Σαββατοκύριακα του μήνα.
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καταγραφή των θανάτων
Εγκληματική αδιαφορία για το ΕΚΑΒ στη Χίο

Η ΕΛΛΕΙΨΗ ΙΚΑΝΟΥ αριθμού ασθε
νοφόρων και διασωστών του ΕΚΑΒ 
στη Χίο παραλίγο να στοιχίσει τη ζωή 
σε ένα μικρό κορίτσι που έπεσε από το 
ποδήλατο και χτύπησε στο κεφάλι την 
Παρασκευή το βράδυ στο Πίτυος στα 
βόρεια του νησιού. Περιστατικό συνη
θισμένο, αλλά όταν συμβαίνει στη Χίο 
και μάλιστα σε κάποιο απομακρυσμένο 
χωριό, τότε το θύμα πρέπει να παρα- 
καλάει να μη βρίσκεται σε άλλο περι
στατικό το ασθενοφόρο του νησιού.

«Το πρώτο πράγμα που αντικρίσαμε 
μόλις πλησιάσαμε το παιδί, ήταν μια 
κηλίδα αίματος στην άσφαλτο από το 
κεφάλι και το παιδί αναίσθητο. Αμέ
σως για καλή μας τύχη έτρεξε γιατρός 
ο οποίος έτυχε και κάνει διακοπές 
από την Αμερική στο χωριό και έδωσε 
πρώτες βοήθειες, ταυτόχρονα πήραμε 
τηλέφωνο στο 166 για να ακούσουμε 
από την απέναντι γραμμή την κοπέλα, 
μόλις μας άκουσε, σχεδόν τραυλίζο
ντας, να μας λέει ότι το ασθενοφόρο 
έχει πάει σε άλλο περιστατικό και το 
μόνο που μπορεί είναι να μας στείλει 
γιατρό. Της είπαμε ότι υπάρχει και 
αυτό που χρειάζεται είναι το παιδί να 
μετακινηθεί στο Νοσοκομείο κάτι που 
έγινε τελικά από τους γονείς του. Η 
κοπέλα σαφώς και δεν φταίει και μά
λιστα πήρε άλλες τρεις φορές τηλέ
φωνο μέχρι να μεταφερθεί το παιδί», 
αναφέρει αυτόπτης μάρτυρας.

Ωστόσο, αυτό δεν ήταν και το μο
ναδικό περιστατικό που παραλίγο να 
καταλήξει μοιραίο.

«Υπήρξαν συνολικά πέντε περι
στατικά τις τελευταίες ημέρες με το 
ασθενοφόρο να καθυστερεί για τον 
ίδιο λόγο», δήλωσε στα τοπικά ΜΜΕ 
ο διασώστης του ΕΚΑΒ Φώτης Βίρας, 
που, όπως αποκάλυψε, όχι μόνο δεν 
τηρήθηκαν οι υποσχέσεις Πλεύρη για 
λύση, αλλά το πρόβλημα αναμένεται 
να ενταθεί, αφού συνταξιοδοτείται ο 
ένας από τους μόνιμους διασώστες.

Στο θέμα είχε παρέμβει και ο Νότπς 
Μηταράκης που, ως βουλευτής Χίου 
της Ν.Δ., θριαμβολογώντας ανακοί
νωσε την παραχώρηση ασθενοφόρου 
ιδιωτικής κλινικής στο νοσοκομείο, το 
οποίο όμως αποδείχτηκε ότι μεριμνά 
μόνο για προγραμματισμένες διακο
μιδές ασθενών από και προς το νο
σοκομείο χωρίς να έχει εξειδικευμένο 
προσωπικό για τα έκτακτα περιστατι
κά. Επίσης και οι τρεις επίκουροι που 
προσλήφθηκαν με σύμβαση εργασίας 
από το Νοσοκομείο Χίου πληρώνονται 
με τη συνδρομή της Μητρόπολης Χίου 
που προχώρησε σε δωρεά 5.000 ευρώ.

Χαρακτηριστικό είναι ότι από αρχές 
Αυγούστου το ΕΚΑΒ έχει κληθεί σε 74 
περιστατικά εκ των οποίων τα 8 είναι 
τροχαία και τα 10 αφορούν πρόσφυ
γες·

ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΑΓΟΥΔΗΣ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΚΑΙ ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ

Προαναγγελία εισόδου ιδιωτών 
οι πρόσφατεδ αί)λαγέ5 ons διοικήσει
► Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΑΥΚΕΣΑ

ΕΠΙΛΟΓΕΣ ΠΟΥ ΔΕΙΧΝΟΥΝ την πολιτική βούληση 
της κυβέρνησης για ιδιωτικοποίηση της δημόσιας 
Υγείας έγιναν τα τελευταία εικοσιτετράωρα στις δι
οικήσεις νοσοκομείων της Θεσσαλονίκης και της 
Βόρειας Ελλάδας καθώς αυτές δεν είναι απλώς 
νεοδημοκρατικές αλλά αφορούν ανθρώπους που 
σχετίζονται με τον χώρο των επιχειρήσεων.

Ειδικότερα, στο νοσοκομείο «Αγιος Παύλος» της 
Θεσσαλονίκης αντικαταστάθηκε η υποδιοικήτρια 
Δήμητρα Εμμανουηλίδου και στη θέση της βρέθηκε 
ο Παναγιώτης Καλαϊτζίδης, ο οποίος έχει υπάρξει 
διευθυντής της εταιρείας «Ηπειρωτική» που δρα
στηριοποιείται στις εργολαβίες καθαρισμού και των 
νοσοκομείων. Η ίδια εταιρεία είχε δραστηριοποιηθεί 
και στην ενοικίαση εργαζομένων οι οποίοι αναπλη
ρώνουν τους υγειονομικούς που μπήκαν σε αναστο
λή λόγω άρνησης εμβολιασμού.

Αλλαγή διοικητή έχουμε στο νοσοκομείο «Παπα- 
νικολάου». Στη θέση της Μαρίας Γιόκατζη τοποθετή
θηκε ο 33χρονος επιχειρηματίας και επικεφαλής της 
ΝΟΔΕ Δυτικής Θεσσαλονίκης Διονύσης Μανωλό- 
πουλος. Ο κ. Μανωλόπουλος τον περασμένο Μάιο 
εξελέγη στην Πολιτική Επιτροπή της Ν.Δ. Ο λόγος 
αντικατάστασης της κ. Γιόκατζη δεν έγινε γνωστός...

Στα νοσοκομεία «Γ. Γεννηματάς» - «Αγιος Δημή- 
τριος», που έχουν κοινή αρχή, διοικητής τοποθετήθη
κε ο μέχρι πρότινος αναπληρωτής διοικητής Νικήτας 
Παπαδόπουλος. Θυμίζουμε ότι η θέση του διοικητή 
ήταν κενή από τον Οκτώβριο του 2021 όταν ο μέχρι

τότε διοικητής Γιώργος Κούτρας υποχρεώθηκε σε 
παραίτηση λόγω καταγγελιών για σεξουαλική παρε
νόχληση. Η καταγγελία είχε γίνει από την υποδιευ- 
θύντρια του «Γεννηματάς» και η υπόθεση ερευνάται 
από την Εισαγγελία Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης.

Αλλαγή διοίκησης και στο «Μαμάτσειο» Κοζάνης 
όπου με κοινή απόφαση υπουργού και αναπληρώ- 
τριας υπουργού Υγείας παύθηκε ο διοικητής του 
νοσοκομείου ενώ η θητεία του κανονικά έληγε στις 
9 Ιανουάριου του 2023. Ο κ. Γκανάτσιος δήλωσε 
πάντως ότι δεν καρατομήθηκε, αλλά παραιτήθηκε 
από τη θέση του, αφού -και αυτός- ολοκλήρωσε 
το έργο του! Καθήκοντα διοικητή στο «Μαμάτσειο» 
αναλαμβάνει... προσωρινά (;) η διευθύντρια Ιατρι
κής Υπηρεσίας Αποστολία Μαμασίδου (διευθύντρια 
Αναισθησιολογίας).

Σέρρες
• Σφοδρή είναι η αντίδραση των γιατρών της Μο
νάδας Τεχνητού Νεφρού (ΜΤΝ) του Νοσοκομείου 
Σερρών «στη χρησιμοποίηση της ΜΤΝ ως διαδρό
μου σύνδεσης της νέας, υπό κατασκευήν, πτέρυγας 
του νοσοκομείου που θα στεγάσει την Ψυχιατρική 
Κλινική με το υπόλοιπο νοσοκομείο». Με έγγραφό 
τους 5 γιατροί καταγγέλλουν ότι πρόκειται να αρ
χίσουν έργα κατασκευής μετά τις 15 Αυγούστου με 
απαράδεκτο σχεδίασμά, κλείνοντας την είσοδο της 
Μονάδας και δημιουργώντας πλήθος προβλημάτων 
με τα πρωτόκολλα ασφαλείας αφού ασθενείς της 
νέας πτέρυγας και προσωπικό θα περνούν από τη 
Μονάδα για να μπουν στο νοσοκομείο.

Τα ψεύτικα τα λόγια τα μεγάλα και για το Ηοσοκομείο Πύργου
►Tns ΝΤΙΝΑΣ ΔΑΣΚΑΛΟΠΟΥΛΟΥ

ΤΙ ΔΡΟΜΟΥΣ, τι αεροδρόμια, τι 
αναβάθμιση του τουρισμού, τι δεν
δροφύτευση της αρχαίας Ολυμπίας 
- ακούει πολλά η πολύπαθη Ηλεία 
που κάηκε και φέτος από τους κυ- 
βερνώντες που την επισκέπτονται 
τελευταία συχνά πυκνά, ώρα ήταν να 
ξεδιπλώσει και το γαλάζιο όραμα για 
την υγεία η αναπληρώτρια υπουρ
γός, Μίνα Γκάγκα, που χτες έκανε 
περιοδεία σε Πύργο και Αμαλιάδα.

«Καλώς ήρθατε κ. Γκάγκα στο 
ακέφαλο και κορονοϊόπληκτο Νοσο
κομείο Πύργου», ήταν ο τίτλος της 
έγκυρης τοπικής εφημερίδας «Πρω
ινή», που με ένα πλούσιο ρεπορτάζ 
εξιστορεί τα πάθη του νοσοκομείου 
της πόλης, το οποίο ακόμα περιμένει 
την υποστήριξη που υποσχέθηκε π κ. 
Γκάγκα στην προηγούμενη επίσκεψή 
της εκεί πριν από επτά περίπου μήνες. 
Το νοσοκομείο παραμένει χωρίς διοι

κητή, αφού ο προηγούμενος παύθηκε 
την Παρασκευή, ενώ λειτουργεί με 
έναν εφημερεύοντα παθολόγο, έναν 
νευρολόγο και χωρίς πνευμονολόγο, 
την ώρα που περισσότεροι από 30 
ασθενείς και αρκετά άτομα από το 
προσωπικό κόλλησαν κορονοϊό και η 
κλινική Covid-19 είναι γεμάτη.

Σε ανακοίνωση που εξέδωσε ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Εργαζομέ
νων Νοσοκομείου Πύργου, Γιάννης 
Γεωργίου, τονίζεται ότι «συνεχίζουν 
να βγάζουν προκηρύξεις δίχως κίνη
τρα όπως επανειλημμένως έχουμε 
τονίσει και δυστυχώς φοβάμαι ότι οι 
διαγωνισμοί θα συνεχίσουν να βγαί
νουν άγονοι και εμείς θα αναλωνό
μαστε σε δελτία τύπου για μετακι
νήσεις ιατρών και νοσηλευτών και 
σε αναστολές νοσηλευτικών δομών 
και κλινικών». Ο Σύλλογος διεκδικεί

Το νοσοκομείο παραμένει 
χωρίς διοικητή, αφού 

ο προηγούμενος παύθηκε χην 
Παρασκευή, ενώ λειτουργεί 
με έναν εφημερεύοντα 
παθολόγο, έναν νευρολόγο 
και χωρίς πνευμονολόγο, την 
ώρα που περισσότεροι από 30 
ασθενείς και αρκετά άτομα 
από το προσωπικό κόλλησαν 
κορονοϊό και η κλινική 
Covid-19 είναι γεμάτη

την άμεση στελέχωση δύο παθολο
γικών κλινικών και την καλοκαιρινή 
περίοδο έχει πληρότητα 125%, ενώ 
η Ουρολογική Κλινική έχει μείνει με 
δύο γιατρούς και η Μονάδα Τεχνη
τού Νεφρού, με την πρόσφατη μετα

κίνηση νοσηλευτικού προσωπικού, 
αναγκάστηκε σε μείωση ασθενών.

«Θέλουμε πραγματικά το νοσοκο
μείο αυτό να δουλέψει γιατί το χρει
άζεται η περιοχή και ο νομός και είναι 
ένα στολίδι και έχει και προσωπικό 
που το αγαπά και προσπαθεί πάρα 
πολύ», είπε η κ. Γκάγκα, μοιράζοντας 
για μια ακόμα φορά υποσχέσεις χω
ρίς να δώσει διευκρινίσεις για το αν 
θα δοθούν κίνητρα σε γιατρούς ώστε 
να έρθουν στον νομό και τι θα γίνει 
με τους συμβασιούχους. Η αν. υπουρ
γός επισκέφτηκε και το Νοσοκομείο 
της Αμαλιάδας, που δεν έχει τον 
απαιτούμενο αριθμό προσωπικού, 
ενώ η τελευταία προκήρυξη αφορά 
την κάλυψη μόνο δυο θέσεων για
τρών. Εκεί λοιπόν η κ. Γκάγκα είπε 
ότι έχουν ξεκινήσει τα χειρουργεία 
και στοχεύει και σε τμήμα χημειοθε

ραπείας, ενώ προανήγγειλε... για- 
τρούς-λάστιχο που θα πηγαινοέρχο
νται από τον Πύργο ή την Πάτρα.
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1  Ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-08-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

67.21 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ανεμβολίαστοι
υγειονομικοί

Ο υπουργόε Υγείαε, δήλωσε για τουε 
ανεμβολίαστουε υγειονομικούε ότι 
«θα παραμείνουν σε αναστολή μέχρι 
31 /12. Τότε θα επανεξεταστεί το μέτρο. 
Δεν είναι στιε προθέσειε μαε να επανε
ξετάσουμε νωρίτερα το μέτρο. Δηλα
δή η επανεξέταση του μέτρου θα γίνει 
όπωε έχει προβλεφθεί. Μέχρι τότε δεν 
πρόκειται να υπάρξει επανεξέταση».
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